
Протокол №_3_ 
засідання м.о. вчителів природничо-математичного циклу 

від     04    січня    2022 р. 
 

Голова  - Оліярник В.М.                                Секретар – Гнатик Р.З. 

Присутні: 6   

На порядку денному: 

1. Обговорення відкритих уроків проведених вчителями. 

2.  Обговорення ролі кабінету у використанні ефективних засобів навчання. 

3. Обговорення результатів учнів  онлайн олімпіад.  

4. Доповідь на тему: «Компетентісний підхід до організації самостійної роботи 

на уроках  математики та фізики». 

5. Обговорення проходження курсової перепідготовки членів МО та їх 

атестації. 

6. Обговорення результатів контрольних  за І семестр. 

7. Обговорення результатів перевірки журналів. 

8. Обговорення питань з інклюзивної освіти. 

ХІД ЗАСІДАННЯ 

ВИСТУПИЛИ: 

Оліярник В.М., виступив з обговоренням відкритих уроків проведених 

вчителями. 

УХВАЛИЛИ: 

     1.Взяти до уваги зауваження з приводу проведених відкритих  уроків та 

продовжувати удосконалювати всій фаховий рівень. 

 

 

ВИСТУПИЛИ: 

1. Яловиця І.М. доповів про роль  кабінету у використанні ефективних 

засобів навчання. 

УХВАЛИЛИ: 

      2.Продовжувати удосконалювати технічну базу кабінетів для кращого 

засвоєння учнями навчального матеріалу. 

ВИСТУПИЛИ: 

2. Фейта О.С.  ознайомила членів МО з результатами  онлайн олімпіад. 

УХВАЛИЛИ: 

      3.Продовжити роботу з обдарованими дітьми. 

ВИСТУПИЛИ:  



3. Кордіяка І.І. та Голод А.З. виступили з доповіддю на тему: 

«Компетентісний підхід до організації самостійної роботи на уроках 

математики та фізики» 

УХВАЛИЛИ: 

      4.Продовжити роботу над організацією самостійної роботи учнів на  

          уроках математики та фізики. 

ВИСТУПИЛИ: 

4. Оліярник В.М. виступив з інформацією курсової перепідготовки членів МО 

та їх атестації. 

УХВАЛИЛИ: 

      5. Продовжити проходити курси відповідно до графіка та готуватися  

         до атестації . 

ВИСТУПИЛИ: 

    6.Гнатик Р.З. . виступила  з  результатами  контрольних за І семестр 

УХВАЛИЛИ: 

   6. Взяти до уваги типові помилки які допустили учні при написанні робіт та  

       працювати над покращенням рівня успішності учнів. 

ВИСТУПИЛИ: 

7.Фейта О.С.. ознайомила  членів МО з результатами  перевірки журналів. 

УХВАЛИЛИ: 

   7. Взяти до уваги зауваження та опрацювати вимоги до введення журналу. 

ВИСТУПИЛИ: 

  8. Оліярник В.М. ознайомив членів МО з проблемними питаннями з     

       інклюзивної освіти. 

УХВАЛИЛИ: 

8 Врахувати усі недоліки, які були допущенні при роботі в інклюзивній освіті .  

Голова М.О.                    _____________     Оліярник В.М. 

Секретар                         _____________     Гнатик Р.З. 


